





HE. Dr. Obaid Al Zaabi, Chairman of AAAID and Najla Al Shirawi, Group CEO of SICO during the signing ceremony

SICO Signs a Letter of Intent with The Arab Authority for Agricultural Investment and Development (AAAID) to Boost Agricultural Investment and Food Security

SICO BSC (c), a leading regional asset manager, broker, and investment bank, with direct presence in Bahrain, Saudi Arabia, and the UAE, announced today the signing of a Letter of Intent with the Arab Authority for Agricultural Investment and Development (AAAID). SICO will act as the financial advisor to support AAAID's strategic initiatives by identifying and sourcing direct investment opportunities within the agricultural and food security sectors.

The primary objective of signing this Letter of Intent is to support AAAID's goals within the Arab and GCC region, with a particular emphasis on Bahrain and Saudi Arabia. This will be achieved by collaborating on projects for AAAID, facilitating investment through equity and/or debt financing opportunities, and engaging in business development activities.

Najla AI Shirawi, Group CEO of SICO, said, "We are thrilled to announce our strategic collaboration with AAAID. By leveraging our expertise in investment sourcing, acquisition advisory, capital-raising, and joint ventures, we aim to drive value and promote sustainable growth within the agriculture sector. Together, we are committed to making a significant impact on the agricultural industry and ensuring a secure and sustainable future."

HE. Dr. Obaid Al Zaabi, Chairman of AAAID, stated, "This collaboration aligns with our strategic vision to enhance our capabilities, enabling us to equip our projects with the necessary tools and information to achieve our ambitious goals and aspirations. By capitalizing on SICO's extensive





expertise in the industry, we are well-positioned to identify and execute high-impact projects that will drive sustainable growth. Our collaboration will focus on innovative solutions and strategic investments that address the unique challenges of our region."

Through this collaboration, SICO will provide acquisition advisory services, including due diligence, valuations, and transaction structuring and execution support. Additionally, SICO will assist in capital-raising activities for AAAID's invested companies and explore joint venture opportunities. The partnership will emphasize promoting sustainable agricultural practices and enhancing food security resilience across the region.

- Ends -

About SICO

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank with USD 7.9 bn in assets under management (AUM). Today, SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees two wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Invest, and a full-fledged capital markets services firm, SICO Capital, based in Saudi Arabia. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 150 exceptional employees.

Media Contact:

Ms. Nadeen Oweis
Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017 Email: noweis@sicobank.com







سعادة الدكتور عبيد الزعابي رئيس مجلس إدارة الهيئة العربية للاستثمار والإنماء الزراعي و السيدة نجلاء الشيراوي الرئيس التنفيذي لمجموعة سيكو خلال توقيع خطاب النوايا

سيكو توقع خطاب نوايا مع الهيئة العربية للاستثمار والإنماء الزراعي لدعم الاستثمارات الزراعية وتعزيز الأمن الغذائي

أعلنت سيكو ش.م.ب (م)، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية والذي يحظى بتواجد مباشر في البحرين والسعودية والامارات العربية المتحدة، اليوم عن توقيع خطاب نوايا مع الهيئة العربية للاستثمار والإنماء الزراعي (AAAID). وستعمل سيكو كمستشار مالي للهيئة لدعم مبادراتها الاستراتيجية، وذلك من خلال تحديد فرص الاستثمار المباشر في قطاع الزراعة والأمن الغذائي.

ويهدف خطاب النوايا إلى دعم أهداف الهيئة العربية للاستثمار والإنماء الزراعي في المنطقة العربية ودول الخليج، مع تركيز على البحرين والسعودية. وذلك من خلال التعاون في مشاريع الهيئة، وتسهيل الاستثمارات من خلال الأسهم و/أو سندات تمويل الدين، فضلا عن المشاركة في أنشطة تطوير الأعمال.

وبهذه المناسبة، قالت السيدة نجلاء الشيراوي، الرئيس التنفيذي لمجموعة سيكو: "إننا سعداء بهذا التعاون الاستراتيجي مع الهيئة العربية للاستثمار والإنماء الزراعي. ومن خلال توظيف خبراتنا الواسعة في جمع الاستثمارات وتقديم خدمات استشارية متخصصة لعمليات الاستحواذ، فضلا عن جمع رؤوس الأموال وتحديد فرص المشاريع المشتركة، فإننا نتطلع إلى تعزيز القيمة وتحقيق النمو المستدام في القطاع الزراعي. ومن خلال تضافر جهودنا مع الهيئة، نسعى إلى تحقيق تطور ملموس للقطاع الزراعي وضمان مستقبل أمن ومستدام."





كما صرّح سعادة الدكتور عبيد الزعابي، رئيس مجلس إدارة الهيئة العربية للاستثمار والإنماء الزراعي قائلاً: "يتوافق هذا التعاون مع رؤيتنا الاستراتيجية الرامية إلى تعزيز إمكانياتنا، بما يمكننا من تزويد مشاريعنا بالأدوات والمعلومات اللازمة لتحقيق أهدافنا الطموحة. ومن خلال الاستفادة من الخبرات الواسعة لسيكو في تقديم الاستشارات المالية فإننا مؤهلون لتنفيذ مشاريع ذات أثر كبير تسهم في تحقيق النمو المستدام. وسوف يركز هذا التعاون على الحلول المبتكرة والاستثمارات الاستراتيجية القادرة على مواجهة التحديات وتلبية تطلعات منطقتنا."

وفي إطار هذا التعاون المشترك سوف توفر سيكو خدمات استشارية لعمليات الاستحواذ، بما في ذلك إعداد تقارير العناية الواجبة، وتقييم الشركات والأصول، وهيكلة الصفقات، والدعم في تنفيذ الصفقات. بالإضافة إلى ذلك، سوف تشارك سيكو في أنشطة جمع رؤوس الأموال لشركات الهيئة العربية المستثمر فيها، واكتشاف فرص المشاريع المشتركة الواعدة. إن هذه الشراكة سوف تساهم بشكل ملموس في تعزيز الممارسات الزراعية المستدامة، ودعم جهود الأمن الغذائي في أنحاء المنطقة.

– انتهی –

نبذة عن سيكو

تمثل سبكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى 7.9 مليار دو لار أمريكي. وتعمل سبكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تُشرف على شركتين تابعتين ومملوكتين لها بالكامل: سبكو إنفست وهي دار وساطة مالية مقر ها أبوظبي، وسبكو المالية المزودة للخدمات المصرفية الاستثمارية والواقع مقر ها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سبكو من مملكة البحرين مقرًا لها، وهي آخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبار ها بنكاً إقليمياً موثوق يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفر روية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها عام 1995، دأبت سبكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سبكو قدمًا في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسساتية قوي، فضلا عن سعيها الدائم إلى توطيد أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سبكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 150 موظفاً متميزاً عبر المجموعة.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس مدير العلاقات العامة، سيكو هاتف مباشر: 5017 (973+) البريد الإلكتروني: noweis @sicobank.com